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Til:  Skiforeningens styre 

Fra: LU Skiforeningen Sørmarka 

Dato: 01.04.2025  

 

Driftsrapport  

Planlagte møter og arrangement 

Hendelse Tidspunkt Kommentarer  

Friluftslivetdag på Møllerenga  27.04.2025 Friluftsoragnisasjonene i 
Nordre Follo 

Vårtur 01.06.2025 Guide Harald Lundstedt 
 

Neste styremøte 
 

24.04.2025  

Sommerfest for frivillige gjennom 2024 
  

12.06.2025 
 

 

Høsttur  (Kloppa) 07.09.2025  

Eventyrstien (Kolbotn) 19.09.2025  

Nissefest  07.12.2025  

 

Lokalutvalgets sammensetning 

Svein Skrattalsrud fungerer som leder til Skiforeningen får valgt en ny leder på deres styremøte. 

Sekretær:   Morten Roa 

Kasserer:   Kåre Gustav Øyen 

Styremedlemmer: Anita Hellebø-Storeide 

   Gunnar Løkkevik 

   Ulf Nylund 

   Ola Skarderud 

LU Skiforeningen Sørmarka har ingen anbefalinger/kandidater til ny leder. 

Økonomi 

LU Skiforeningen Sørmarka har en god økonomi og likviditet. På konto 1. april er ca.300’. Det er derfor 

budsjettert med investeringer i 2025.  

1.) LU Skiforeningen Sørmarka har gitt beskjed til Løypesjefen (Kristine Grønlund) om et bidrag 

på kr. 130’ til kjøp av ny ATV.  

2.) Det er budsjettert med / avsatt 60’ til boring etter vann på Kloppa iht muntlig tilbud fra Follo 

Brønnboring. Her venter vi på tillatelse fra grunneier (Nordre Follo Kommune).  

3.) Popup telt til 20’     
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Arrangementer 

• Nissefest på Nylenda 8/12-2024. Flott arrangement med god deltagelse. 

• Familiedagen Greverud 2/2-2025. Flott arrangement med god deltagelse og gode 

tilbakemeldinger. 

• Barnas Holmenkolldag 3/3-2025. Bra deltagelse og mange fornøyde store og små. 

Løypearbeid 

Løypebasen har sørget for gode skiløyper i Sørmarka i forhold til en hver tids snøforhold. 

Arbeidsgjengen SAG har selv i vinter vært aktive med rydding og klopping i løypetraseene. 

 

Stuedrift 

Kloppa har vært åpen hver søndag fra 26/12-24, og frem til 20/4-25 (2. påskedag). Rastebua har hatt 

varierende besøk litt avhengig av værforholdene, skiforholdene og annen aktivitet. Føler at Rastebua 

på Kloppa fortsatt er i innkjøringsfasen, og jobben blir å gjøre den kjent.  Rastebua trenger 

vedlikehold og arbeidsgjengen SAG har sagt seg villig til å gjøre. 

Annet arbeid 

• Det jobbes med ny lysløype i Assurdalen.  

• Det har vært jobbet med kommunen for tillatelse for boring etter vann på Kloppa. 

• Det er etablert en stikomite i kommunen/FNF for å lage retningslinjer for markaarbeid. Her 

sitter LU- Skiforeningen sentralt.  

• Det jobbes med å kunne etablere et VED-deponi på Kloppa / og eventuelt om det lar seg 

gjøre å etablere toaletter. 


